
 1 

Sociálna komisia 
 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 
 

Košice: 6.08.2012 
Číslo: 1377/2012-RU19/21697 
Vybavuje: Ing. Zuzana Jusková 

e-mail: Zuzana.Juskova@vucke.sk  
Telefón: 055/7268 280  

 
 

ZÁPISNICA 
z 16. zasadnutia Sociálnej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 6. 08. 2012  
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
1. Otvorenie rokovania 
2. Informácia o výsledku kontroly hospodárnosti, efektívnosti a účinnosti nakladania 

s majetkom, majetkovými právami, finančnými prostriedkami, záväzkami, pohľadávkami 
a kontroly plnenia opatrení z predchádzajúcej kontroly v samosprávnych krajoch v KSK 

3. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok  2012 
4. Poskytnutie dotácie nad 3300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického 

samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení  neskorších zmien a 
doplnkov 

5. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho kraja 
v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 
o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

6. Priority zdravotnej politiky pre Košický samosprávny kraj na obdobie 2012 – 2015 
7. Zrušenie neziskovej organizácie Domov sociálnych služieb Kráľovce, n. o.  
8. Zmena uznesenia č. 51/2010 zo dňa 19. apríla 2010, ktorým bol schválený Rokovací 

poriadok Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
9. Individuálne ciele riaditeľov zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK 
10. Diskusia 
11. Záver 
 
K bodu č. 1 
Vyjadrenie:  
Rokovanie otvorila predsedníčka komisie, ktorá skonštatovala, že zasadnutie je 
uznášaniaschopné a bude prebiehať podľa stanoveného programu.  
Uznesenie: 
Prítomní schválili predložený program zasadnutia s nasledovnou zmenou: bod č.9 bude 
prerokovaný na rokovaní v januári 2013 a bude doplnený o vyhodnotenie individuálnych 
cieľov riaditeľov zariadení v ZvZP KSK. Bod č.9 nahradiť novým bodom programu: 
Zvýšenie úhrad klientov v zariadeniach sociálnych služieb.  
Hlasovanie: 
Prítomní: 11 
Za:  11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 2 
Vyjadrenie: 
Materiál odprezentovala Ing. Mária Karafová. Informovala o výsledkoch kontroly 
a navrhnutých opatreniach. Predmetom kontroly bol rozpočet vyššieho územného celku, 
dodržiavanie všeobecne záväzných právnych predpisov pri hospodárení s verejnými 
prostriedkami, stav správy a ochrany majetku vyššieho územného celku, úroveň vnútorného 
kontrolného systému a kontrola prijatých opatrení na odstránenie zistených nedostatkov 
z kontroly vykonanej v roku 2011. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK  predložený materiál  prerokovať a zobrať na vedomie 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 3 
Vyjadrenie: 
Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja je spracované na základe výsledkov 
hospodárenia KSK k 30. 6. 2012. Percentá čerpania sú adekvátne sledovanému obdobiu. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK  predložený materiál  prerokovať a zobrať na vedomie 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 4 
Vyjadrenie:  
Ing. Karafová odprezentovala  2 žiadosti v zmysle VZN, a to: účasť súboru Čačina na 
festivale v Číne a Majstrovstvá sveta juniorov vo vzpieraní.  
 
Uznesenie:  
Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK  predložený materiál prerokovať a schváliť bez 
pripomienok a navrhuje poskytnúť obom žiadateľom po 7 000 EUR .  
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 5 
Vyjadrenie: 
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Ing. Karafová odprezentovala schválené projekty v tabuľkovej -  prehľadnej forme, kde 
vyzdvihla účel použitia finančných prostriedkov. 
 
Uznesenie:  
Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK  predložený materiál  prerokovať a zobrať na vedomie 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 
 
K bodu č. 6 
Vyjadrenie: 
Ing. Zuzana Jusková predstavila členom komisie strategický dokument z oblasti 
zdravotníctva, proces prípravy a štruktúru dokumentu. Ide o dokument  na roky 2012 – 2015. 
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK  predložený materiál prerokovať a schváliť bez 
pripomienok. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 
 
K bodu č. 7 
Vyjadrenie: 
Ing. Jusková predstavila dôvody zrušenia neziskovej organizácie v Kráľovciach likvidáciou 
ku dňu 31.12.2012.  
 
Uznesenie: 
Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK  predložený materiál prerokovať a schváliť bez 
pripomienok 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 
 
K bodu č. 8 
Vyjadrenie:  
Predsedníčka komisie informovala o zmenách v Rokovacom poriadku Zastupiteľstva KSK. 
 
Uznesenie:  
Komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK  predložený materiál prerokovať a schváliť bez 
pripomienok 
 



 4 

Hlasovanie: 
Prítomní: 11 
Za: 11 
Proti: 0 
Zdržal sa: 
 
K bodu č. 9 
Vyjadrenie: 
Ing. Jusková informovala členov komisie o realizovanej analýze úhrad klientov v mesiaci 
jún 2012, kde boli porovnané priemerné úhrady podľa druhov služieb medzi  jednotlivými 
krajmi a tiež ekonomicky oprávnené náklady na 1 klienta na mesiac podľa druhov služieb 
a tiež  medzi  jednotlivými krajmi. Ďalej odprezentovala percentuálne podieľanie sa klienta na 
nákladoch v súčasnosti  a po zvýšení úhrad o cca 10%.  
 
Uznesenie:  
Komisia informáciu zobrala na vedomie. 
Všetci členovia komisie navrhujú zvýšiť participáciu klienta na ekonomicky 
oprávnených nákladoch o 10%. Návrh VZN so zapracovaným zvýšením úhrad  
odporúčajú predložiť na októbrové zastupiteľstvo s účinnosťou od 1.1.2013.  Prijatím 
návrhu VZN sa zvýši úhrada klienta v priemere o 63 EUR na mesiac. 
 
K bodu č. 10 
Diskusia: 

- Členovia komisie vyjadrili nesúhlas s realizáciou vznesenej požiadavky 
sociálnej komisie na rokovaní dňa 28.5.2012. Požadujú, aj napriek 
protiargumentom odboru financií, pri úpravách rozpočtu uvádzať všetky 
úpravy rozpočtu ktoré nastali počas roka – chronologicky. Postačí upraviť 
tabuľkové časti materiálov. Túto požiadavku aplikovať s účinnosťou od 
1.1.2013. 

- Členovia komisie vyjadrili nesúhlas s realizáciou vznesenej požiadavky 
sociálnej komisie na rokovaní dňa 19.3.2012. Komisia, aj napriek tvrdeniam 
odboru dopravy o náročnosti spracovania analýzy efektivity využitia spojov, 
trvá na realizácii odporúčania sociálnej komisie. Nie je možné navrhovať 
a realizovať opatrenia odborom dopravy ak nie je vykonaná kvalitná 
analýza.... Ďalej členovia komisie poverili tajomníčku komisie, aby 
informovala  p. predsedu KSK o obsahu odpovedi odporu dopravy, ktorá 
bola predložená na rokovanie sociálnej komisie.  

 
Najbližšie rokovanie sociálnej komisie bude výjazdové a uskutoční sa v Mestskej časti Nad – 
Jazerom v Košiciach, rekreačná lokalita Jazero. Rokovanie bude spoločné: sociálna a cirkevná 
komisia. Termín: 24.9.2012 o 14.00 hod.  
 
 
 
 
 
.................................................... 
Ing. Zuzana Jusková 
tajomníčka komisie 

 
 
..................................................... 
MVDr. Anna Jenčová 
predsedníčka komisie 

 


